

[View this email in your browser](#)

From the IAW Secretary General De la Secrétaire Générale de l'AIF

INTERNATIONAL ALLIANCE OF WOMEN



ALLIANCE INTERNATIONALE DES FEMMES



Interim Secretary General Camilla Wagner

Items for Board Meeting

Dear members

The Executive Committee is planning for an ordinary Board Meeting on November 27, at 11 am EST. Please save the date. If you have an item you wish to submit to the agenda, please send it to president Cheryl Hayles cherylhayles@sympatico.ca and interim Secretary General Camilla Wagner at iawsecgen@womenalliance.org no later than October 25.

Chères membres,

Vous êtes invitées à la réunion du conseil d'administration de l'AIF prévue le 27 novembre 2021 à 11 heures, (heure de New York). Veuillez retenir cette date. Si vous souhaitez soumettre un point à l'ordre du jour, faites-le parvenir à la présidente Cheryl Hayles cherylhayles@sympatico.ca et à la secrétaire générale par intérim Camilla Wagner iawsecgen@womenalliance.org au plus tard le 25 octobre 2021.

Kind regards,
Camilla Wagner
Interim Secretary General

- CSW66

Dear IAW Members,

CSW66 is approaching and the time has come to apply for parallel events. If you have an idea for a parallel event and wish to organize this on behalf of IAW, please send a brief to President Cheryl Hayles at cherylhayles@sympatico.ca and Interim Secretary General Camilla Wagner at iawsecgen@womenalliance.org, no later than October 27, 2021. The Executive Committee will meet on October 30th at 11 am EST to discuss the applications and those who have submitted proposals will be invited.

Chères membres de l'AIF,

La CSW66 approche et le temps est venu de faire des demandes d'événements parallèles. Si vous avez une idée pour un événement parallèle et souhaitez l'organiser au nom de l'AIF, veuillez envoyer un dossier à la Présidente Cheryl Hayles cherylhayles@sympatico.ca et à la Secrétaire Générale intérimaire Camilla Wagner iawsecgen@womenalliance.org, au plus tard le 27 octobre 2021. Le Comité Exécutif se réunira le 30 octobre à 11 heures (heure de New York) pour discuter des demandes et ceux qui ont soumis des propositions seront invités.

Kind regards,
Camilla Wagner
Interim Secretary General



Copyright © 2021 International Alliance of Women, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

